
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ ''-W4 ^,Р ,1 ,. .^' С.~~ ь

gюmаnуsт

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésről szóló 2012. év i
XXХУI . törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l зz61ó
46/1994 . (IX. 30.) ООУ határozat 91 .§-ára írásbeli kérdést kívánunk benyújtani Varga Mihály а
Nemzetgazdasági Мinisztériumot vezető Miniszter Úrhoz

„Hol van а bölcsődékre szánt 6,5 milliárdforint? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

А gyed-extra bevezetésével remélhetőleg még több szülő számára lehetővé válik, hogy а
gyermekgondozási ellátások igénybevétele mellett visszatérjen dolgozni . Sajnos azonban sokaknak
ez nem adatik meg, mert nincs hova visszatérnie, de ha van, akkor sincsen elegendő bölcsőde illetve
más gyermekek ellátását szolgáló intézmény. А férőhelybővítés akadozik, mint ahogy az Ertsey
Katalin képvisel őtársunk kérdésének köszönhetően kiderült : а nappali gyermekellátási intézmények
létrehozására kiírt pályázatokra а nyolc milliárd forintból eddig mindössze másfél milliárd forinto t
fize ttek ki .

Mivel Ön az államháztartásért és foglalkoztatásért felelős miniszter is, így Miniszter Urat
kérdezzük :

• .Hol van а bölcsődékre szánt 6,5 milliárd forint?
• Hogyan tudnának elmenni dolgoznia szülők, ha nincs elegendő bölcsődei férőhely?

Várjuk megtisztelő válaszát !

Budapest, 2014. január

Mesterházy Attila
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